

**NEWS RELEASE
FOR IMMEDIATE RELEASE**

OTTAWA, December 12, 2017 – The Prime Minister’s Office today announced the appointment of the Honourable Richard Wagner as the next Chief Justice of Canada.

“I congratulate Justice Wagner on his appointment to this important and challenging role,” said outgoing Chief Justice Beverley McLachlin. “Justice Wagner is a distinguished jurist and a person of deep integrity. I am confident he will lead the Court with wisdom and skill.”

Chief Justice McLachlin’s retirement from the Supreme Court of Canada is effective Friday, December 15, 2017. On Monday, December 18, 2017, Justice Wagner will be sworn in as Chief Justice of Canada by the Governor General in a ceremony at Rideau Hall. Details to follow.

For more information, contact:

Gib van Ert
Executive Legal Officer
(613) 996-9296

**COMMUNIQUÉ DE PRESSE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE**

OTTAWA, le 12 décembre 2017 – Le Cabinet du premier ministre a annoncé aujourd’hui que l’honorable Richard Wagner sera le prochain juge en chef de la Cour suprême du Canada.

« Je félicite le juge Wagner pour sa nomination à ce poste important, à la fois exigeant et stimulant », a déclaré la juge en chef sortante Beverley McLachlin. « Le juge Wagner est un brillant juriste et un individu d’une grande intégrité. Je suis convaincue qu’il dirigera la Cour avec sagesse et compétence. »

Le départ à la retraite de la juge en chef McLachlin de la Cour suprême du Canada prendra effet le vendredi 15 décembre 2017. Le lundi 18 décembre 2017, le juge Wagner sera assermenté à titre de juge en chef du Canada par la gouverneure générale durant une cérémonie qui se déroulera à Rideau Hall. Détails à venir.

Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec :

Gib van Ert
Conseiller juridique principal
613-996-9296